
                

Αθήνα, 1 Ιουλίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνο 

Χατζηδάκη 

 

  

Θέμα: «Προσφυγή στο ΣτΕ για το νέο φορολογικό νόμο από Ελεύθερους 

Επαγγελματίες και Επιστήμονες». 

 

Μέλη της Συντονιστικής Επιτροπής Ελευθέρων Επαγγελματιών - Επιστημόνων – 

Επαγγελματοβιοτεχνών και Εμπόρων, όπως είχε ήδη προαναγγελθεί, προσέφυγαν στο 

Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ), καταθέτοντας ενώπιον του Ανώτατου 

Δικαστηρίου Αιτήσεις Ακυρώσεως κατά του νέου νόμου 5073/2023, με τον οποίο 

θεσμοθετήθηκε τεκμαρτό φορολογητέο εισόδημα για τους ελεύθερους επαγγελματίες 

και επιστήμονες.  

Μάλιστα, ο πρόεδρος της Ολομέλειας των 63 Δικηγορικών Συλλόγων, καθώς επίσης 

και άλλοι δεκαπέντε (15) εκπρόσωποι ελευθέρων επαγγελματιών, όπως για 

παράδειγμα μέλη του Συνδικάτου Αυτοκινητιστών Ταξί (ΣΑΤΑ), μέλη της 

Παναττικής Ομοσπονδίας Πωλητών Λαϊκών Αγορών (ΠΟΣΠΛΑ) κ.λπ., αντιδρούν 

σφόδρα στην κυβερνητική απόφαση που στοχεύει - κυρίως - στην είσπραξη 

υψηλότερων φόρων, και όχι στην προσπάθεια περιορισμού της φοροδιαφυγής, 

καθώς, σύμφωνα με τα λεγόμενά τους, παραμένουν στο απυρόβλητο οι μεγάλες 

επιχειρήσεις. 

Πηγές αναφέρουν ότι το νέο σύστημα φορολόγησης 735.000 ελεύθερων 

επαγγελματιών και επιστημόνων, θα επαναξιολογηθεί όταν ολοκληρωθεί η 

διαδικασία υποβολής των φορολογικών δηλώσεων και, εφόσον διαπιστωθεί ότι 

υπάρχουν αδικίες, το κράτος θα προβεί σε διορθωτικές κινήσεις. 
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Σκοπεύετε να αποσύρετε, ή έστω να «παγώσετε», την εφαρμογή του νέου νόμου 

(Ν.5073/2023), προκειμένου να ξεκινήσετε νέο διάλογο, από μηδενική βάση, με 

όλους τους φορείς και εκπροσώπους των ελευθέρων επαγγελματιών και 

επιστημόνων, σε μία προσπάθεια να γεφυρωθεί το χάσμα της κυβέρνησης με την 

παραγωγική «ραχοκοκαλιά» της Ελληνικής οικονομίας, ώστε να επανεξεταστούν 

πιθανές αδικίες και να επανασχεδιαστούν τρόποι βελτίωσης των φορολογικών 

αστοχιών, σε μια προσπάθεια εξεύρεσης λύσης και εκτόνωσης του φορτισμένου 

κλίματος; 

2. Γιατί περιμένετε να καταστούν δεδομένες οι κατάφωρες αδικίες και στρεβλώσεις, 

(μετά δηλαδή την ολοκλήρωση των φορολογικών δηλώσεων) και δεν προνοήσατε 

να προβείτε εγκαίρως στις απαραίτητες διορθωτικές κινήσεις, αφού έτσι κι 

αλλιώς, όλοι παραδέχονται  - δημόσια - ότι υπάρχουν; 

3. Θεωρείτε πως η επιβολή τεκμαρτού φορολογητέου εισοδήματος στους 

επιστήμονες και λοιπούς ελεύθερους επαγγελματίες, γεγονός που θα τους 

επιβαρύνει ετεροβαρώς και πιθανώς αντιστρόφως ανάλογα των εισοδημάτων 

τους, συνιστά a priori «μεταρρύθμιση», όπως την απεκάλεσε πρόσφατα ο 

Πρωθυπουργός; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




